
Tak til folkene bag årets 

succesfulde havnefest. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

På billedet ses madbodernes styrmand Gert Thomasen til højre sammen med medhjælper Jan Olin. 
 

Som det er fremgået af den lokale presse (Horsens Folkeblad 

og Odder Avis) blev årets havnefest en kæmpesucces med 

rekordomsætning og et overskud på 226.000 kr, som næsten 

er en fordobling af overskuddet i forhold til den tidligere rekord.  

En havnefest kræver lang tids planlægning, og i det hele taget 

et kæmpe stort arbejde med planlægning og gennemførelse af 

arrangementet.  

På vegne af Hou Hallens Venner, som er foreningen bag 

havnefesten, vil jeg hermed takke for et flot stykke arbejde af 

mine kolleger fra havnefestens styregruppe. En stor tak skal 

lyde til: Gert Thomasen, Margit Daugaard, Arne Hansen, 



Michael Sørensen, Kisse Thuesen, Kaj Voldstedlund og Jan 

Schartau for deres store bidrag til det succesfulde arrangement. 

Årets styregruppe har valgt at pensionere sig selv, derfor skal 

der nye kræfter til, hvis der skal være havnefest i Hou 

fremover. Heldigvis har der meldt sig en del interesserede, og 

disse er indkaldt til møde i Hou Hallen mandag den 7. 

november kl. 19.30. Du er meget velkommen til at deltage i 

mødet, hvis du også har lyst til at indgå i det spændende 

arbejde med at arrangere Hou Havnefest. 

På Hou Hallens Venners vegne 

Jon Jensen 

31.10.2022 red. Ella Pytlich 

   

 

 


